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Abstract (en)
The technical field of this invention relates to a transcriber of a transfer film that transfers a painted film to the surface to be transferred. Heretofore,
no such a low-price simple tool has been available that efficiently transfers painted film to the surface to be transferred. Since the transcriber of this
invention is composed of a pay-out reel (2) that pays out tape (1) where the transfer film transferable to the surface (4) to be transferred by pressing
or heating is retained, a take-up reel (7) that is capable of freely taking up the paid out tape (1), a head (5) that makes contact with the tape (1)
paid out from the pay-out reel (2) or the transfer film separated from the tape (1) and presses or heats them and transfers the transfer film to the
surface (4) to be transferred, and a case (6) that houses the pay-out reel (2), the take-up reel (7), and the head (5), it can transfer the transfer film to
the surface to be transferred efficiently, easily and accurately despite its low price. The transcriber of this invention is suited to perform attachment,
erasing, gluing of characters, images simply.

Abstract (fr)
Applicateur de film de transfert permettant d'appliquer sur une surface un film de transfert coloré. Il n'existait pas, jusqu'à présent, un outil simple
et bon marché permettant de transférer de manière efficiente un film de transfert coloré sur la surface désirée. L'applicateur ci-décrit se compose
d'une bobine débitrice (2) qui déroule la bande (1) sur laquelle est fixé le film transférable par chaleur ou par pression sur la surface (4), d'une
bobine réceptrice (7) sur laquelle s'enroule librement la bande déroulée (1), d'une tête (5) qui est en contact avec la bande (1) déroulée de la bobine
débitrice (2) ou avec le film de transfert séparé de la bande (1) et qui les comprime ou les chauffe afin de transférer le film sur la surface (4), et d'un
boîtier (6) dans lequel se logent la bobine débitrice (2), la bobine réceptrice (7) et la tête (5). L'applicateur ci-décrit permet, malgré son faible coût,
de transférer de manière efficiente, aisée et précise le film de transfert sur la surface désirée. Il simplifie la fixation, l'effacement ou le collage de
caractères ou d'images.
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